
AKTYWNY 

SAMORZAD 

Burmistrz Miasta Kętrzyna 

Zapytanie złożone na L Sesji Rady Miasta w dniu 24 luty 2022. 

Proszę o udzielnie informacji w sprawie opieki stomatologicznej w szkołach samorządowych miasta 

Kętrzyn. 

1. Czy jest opieka stomatologiczna? 

2. Jaka jest forma tej opieki — gabinety dentystyczne w szkołach bądź zawarte zostały umowy z 

gabinetami stomatologicznym prowadzących taką opiekę? 

3. Jeśli zostały zawarte umowy, to na jakich zasadach organizacyjnych i finansowych (opieka 

pełnopłatna, częściowo płatna, bezpłatna). 

Radna Rady Miejskiej 

Zofia Waszkiewicz 

Kętrzyn dnia 24.02.2022 


